
Referat 11-12-2018

Til stede: Michal (ref), Henrie�e, Asser, Gi�e, Helene (a�ud)

Der planlægges om et møde i bestyrelsen, om frem�dig administra�on, proces beskrivelser, og 
beslutningsgrundlag. Notat/beskrivelser mv. skal hjælpe frem�dige bestyrelser.

Der er et slagsmål imellem administrator, sælger og bestyrelse forbindelse med salg af en andel. Sælger vil 
ikke udbedre fejl inden salg, og administrator har accepteret at de�e er en lovlig overdragelse. Salget er 
gennemført med fejl på installa�oner, og der er �lbageholdt et beløb �l udbedring af fejl. 

Som andelshaver i en andelsboligforening, har man en andel i ansvar for projekter, udbedring af fejl, 
selvfølgelig, i dialog med bestyrelsen, eksempelvis repara�oner på bygningsdele mv. i andelsforeningen.

Status affaldsskur �l erhvervsaffald…. Viceværten arbejdes på opgaven.. Det er på vej. Kravet fra KK.

Status svingende tryk og temperatur koldt og varmt brugsvand. Kjeld er blevet forsinket, Kjeld ser på filter 
ved vandmåler i uge 3. Lukning af vand varsles i opgangene.

Der startes på årsberetningen �l den ordinære general forsamling… Forslag �l kommende general forsamling 
blev diskuteret.

Der pågår nødvendigt tag arbejde, for at sikre, at der ikke falder tagsten ned i blæsevejr. Vi har ikke hørt 
noget fra projektet, men bestyrelsen tror at intet nyt et godt nyt.

Ista udsender brev �l alle, om varsel for udski�ning af målere på radiatorer…. Super vig�gt at folk svarer og 
evt., laver en a�ale med viceværten.

Det ser ud som om, at lejer i kiosken afstår lejemålet. Der er kommet en forespørgsel om ændring af kiosk �l 
andet formål. Bestyrelsen har vurderet, at ønsket omlægning �l fødevareproduk�on ikke accepteres, pga. 
gener. Der er et udestående i lejemålet, som bestyrelsen er opmærksomme på.

Der er forsat et problem med en andelshaver, som ikke vil fikse problemet med utæt badekar, som har givet 
vandvandskade hos underboen. Bestyrelsen arbejder på at hyre en konsulent �l at lave en rapport.

Krüger spørger �l service kontrakt på varmecentralen, da de mener at der ikke udføres rensning af 
varmtvandsbeholderen. Der udføres rensning af Guldager en gang om året, hvad mon Krüger mener at de 
kan gøre ekstra? Krüger udbedes uddybende svar….

Bestyrelsen har endnu ikke set en faktura for vedligehold på statholdervej… Vi spørger administrator om de 
har modtaget faktura?

Dato for møde om arbejds / procesbeskrivelser:

Den 17. januar 2019 kl. 18.15

Dato for næste bestyrelsesmøde: 

Den 11. februar 2019, kl. 18.15


